
L'Ajuntament de Ripoll no sabia que t� dos boscos, que fan

viable la biomassa

Ha encarregat a una empresa especialitzada un estudi per a la seva implantaci� als

edif icis p�blics

El pla d'estalvi comen�a a donar fruit

La zona de telecomunicacions del Catllar d'on

l'Ajuntament en traur� rendiment. Foto: J.C.

Els t�cnics de l'Ajuntament de Ripoll han descober t dues zones de

bosc p�blic de l'exist�ncia de les quals f ins ara el govern local no

tenia coneixement i que sumen un total de 43 hect�rees que,

juntament amb els emprius de Llaers, fan totalment rendible l'�s de

la biomassa com a combustible per escalfar els edif icis municipals i

l'aigua sanit�ria. Ara, el govern local ha encarregat al Consorci

d'Espais d'Inter�s Natural del Ripoll�s la gesti� i explotaci� forestal

d'aquests dos nous espais, tant per a l'extracci� i comercialitzaci�

de fusta com per a l'obtenci� de les restes vegetals per a la

biomassa. Ripoll �s el segon municipi de la comarca del Ripoll�s

amb majors potencialitats d'extracci� de restes vegetals per a

biomassa, despr�s de les Llosses, sumant-hi els boscos privats i

els p�blics.

Paralálelament, l'Ajuntament de Ripoll ha encarregat a l'empresa

Agefred que estudi� els nuclis de consum dels edif icis municipals

dels quals queden exclosos f ins el 2015 o 2016 la piscina i el casal de la gent gran pels anomenats Òcontractes

can�balsÓ, �s a dir, convenis a deu anys amb les subministradores de gas, que no deixen ni fer-hi arribar l'aigua

preescalfada. Per a les escoles del municipi, est� buscant f inan�ament que li cal.

Comarca pilotIcaen vol conver tir el Ripoll�s en una comarca pilot en temes de biomassa. De fet, el Consell

Comarcal t� un estudi del Consorci d'Espais d'Inter�s Natural molt detallat sobre la mat�ria. Segons aquest

estudi, els equipaments p�blics dels 19 municipis ripollesos necessiten 1.379,5 tones de verdes d'estella cada

any per generar l'energia que els cal als edif icis p�blics per a calefacci� i aigua calenta, i els 51 espais forestals

p�blics en poden produir 14.720, corresponents a 8.947 hect�rees aprof itables.

El debat sobre biomassa s'ha produ�t en l'�ltim ple arran d'una moci� del PSC, a l'oposici�, en qu� reclama una

aposta decidida per aquesta font d'energia. Enric P�rez (PSC), ha af irmat que la caldera de biomassa de l'edif ici

Say�s, de 3.000 metres quadrats, demostra que �s una energia que pot funcionar i ha recordat que hi ha

empreses que f inancen la instalálaci�, la qual s'amor titza amb una par t de l'estalvi. Teresa Jord� (ERC) hi ha

afegit que �s viable aplicar la biomassa com a combustible per escalfar les escoles, per� no per al nou pavell� ni

el nou museu, que ha de tenir diferents nivells de climatitzaci�. El regidor de Medi Ambient, Xavier Cima (CiU), ha

remarcat el comprom�s del seu par tit a potenciar la biomassa.
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